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انتقاد قالیباف از عملکرد کمیسیون تلفیق در نحوه بررسی مواد ارجاعی لایحه
رئیس مجلس شورای اسلامی، گفت: بر اساس گزارشهای دریافتی آنطور که باید کار اصلاح مواد ارجاعی از لایحه برنامه هفتم توسعه در کمیسیون

<;br&#47;><br&#47>.تلفیق پیش نمیرود

به گزارش سایت خبری پرسون، محمدباقر قالیباف در جلسه علنی نوبت سوم امروز یکشنبه مجلس، تاکید کرد: بر اساس گزارش هایی که به بنده رسیده
است آنطور که باید کار اصلاح بندهای ارجاعی از لایحه برنامه هفتم در کمیسیون تلفیق پیش نمی رود. لازم است صرفا اصلاحاتی که در صحن گفته می

شود بر روی مواد لحاظ شود.

وی ادامه داد: اینکه کمیسیون از ابتدا مواد را بررسی کرده و پیشنهاد جدید و الحاقی به مواد ارجاعی داشته باشد قابل قبول نیست. گویی قانون برنامه
جدید نوشته می شود و بار دیگر به صحن می آید. صرفا اصلاحات مد نظر صحن بر روی مواد ارجاعی لحاظ شود.


